
 
 

 

 

 

Verksamhetsplan för 2024 

 

Rasklubben planerar att genomföra följande: 

- Arbeta för att öka förståelsen för och frekvensen av höftledsröntgen av våra hundar.   

Vi behöver fortsätta med att arbeta fram planer för hur vi kan öka kunskaperna och 

viljan till att röntga, frågan är hur ska vi nå ut till våra medlemmar? 

- I alla diskussioner rörande avel av grönlandshund betona vikten av att enbart avla på 

psykiskt och fysiskt goda individer och att grönlandshunden är en arktisk slädhund 

och att det är de egenskaper som krävs för detta arbete som skall prioriteras vid val av 

avelsdjur.  

- Vi ska fortsätta verka för samarbete med övriga rasklubbar i avels-/genetikfrågor. 

- Medverka vid Stockholms hundmässa i december tillsamman med SPHK:s övriga 

rasklubbar. 

- Målet är att genomföra ett årsmöte vintern 2024. 

- Genomföra tre meriteringstillfällen, samtliga tre i Piteå (DP20+ för b- och c-hundar, 

och DP10 för b-hundar samt DP60 för samojedhund). 

- Genomföra en arbetshelg för styrelsemedlemmar tillsammans med valberedning för att 

på bästa möjliga vis planera inför kommande evenemang samt arbeta med de 

revideringar och andra pappersarbeten/planer som är i behov av styrelsearbete. 

- Styrelsen arbetar med översynen av RAS och andra rasfrågor löpande under året. Ett 

utbyte/samarbete tillsammans med de andra tre rasernas RAS inom SPHK har inletts.  

- Fortsatt samverkan med norska rasklubben för Grönlandshund. 

 


